
Salah: Chcemy coś wygrać dla Romy 

News - ASRoma.pl

Mohamed Salah udzielił po dzisiejszym treningu wywiadu dla Sky Sport, w

którym odpowiadał na pytania dotyczące obecnego sezonu.

Jak podnieść się po derbach?

- Dla nas to proste, chcemy coś wygrać dla Romy. Przegraliśmy półfinał z Lazio, ale

taka jest piłka. Musimy spisywać się lepiej.

Czego brakowało w decydujących meczach?

- Według mnie niczego, spisaliśmy się dobrze. Wygraliśmy wiele meczów, byliśmy

trochę zmęczeni, ale przegraliśmy z Lyonem na wyjeździe, wygrywając u siebie. Tak

samo z Lazio. Musimy spisywać się lepiej.

Wierzycie w odrobienie punktów do Juve?

- Musimy wygrać w Bolonii, musimy.

Strzeliliście 106 goli.

- Zdobyliśmy bardzo dużo bramek, ale musimy wykonywać lepszą pracę zespołową,

grać zespołowo. Jest sześć punktów różnicy do Juve, ale musimy grać lepiej.

Juve ma Ligę Mistrzów, to może ciążyć?

- Juve jest dobrym zespołem, mają wielu graczy, przeciwko Napoli zmienili siedmiu

piłkarzy, ale to normalne. My musimy być skoncentrowani tylko na sobie.

Dzeko-Salah, 47 goli we dwójkę.

- Strzeliliśmy bardzo dużo goli, ale musimy się poprawić jako zespół. Jesteśmy na

drugim miejscu, ale teraz musimy wygrać osiem spotkań, które pozostają.

Czego nauczył ciebie Spalletti?

- Odkąd przybył gramy lepiej, spisaliśmy się dobrze również na poziomie wyników.

Również w tym sezonie gramy dobrze, ale przegraliśmy dwa ważne mecze, gdyż

graliśmy wiele spotkań i byliśmy nieco zmęczeni. Teraz wygramy pozostałe osiem

meczów.
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